
PROTOKÓŁ Nr XXXIII/22

z sesji Rady Gminy Łubnice
odbytej dnia 11 lutego 2022 roku

 
W sesji udział wzięło 15 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:
 
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy
2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy
3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
 
Proponowany porządek obrad:
 
1.      Otwarcie sesji.
2.      Przedstawienie porządku obrad.
3.      Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.
4.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy 
Łubnice na lata 2022-2031.
5.      Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łubnice w 2022 
r.
6.      Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na 
własność Gminy Łubnice.
7.      Podjęcie uchwały  w sprawie ustalania wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaka ratownika OSP.
8.      Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2021 rok.
9.      Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i 
Rolnictwa za 2021 rok.
10.    Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 
2021 rok.
11.    Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy
Łubnice na 2022 rok.
12.    Interpelacje i wnioski radnych.
13.    Odpowiedzi na interpelacje.
14.    Wolne wnioski i informacje.
 

 
Ad. 1
 
P. Przew. – otwieram XXXIII sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.
 
Ad. 2
 



P. Przew. – przedstawił proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany 
porządku obrad? Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy. Kto z Pań i Panów jest za 
przyjęciem proponowanego jw. porządku?
Porządek przyjęto jednogłośnie.
 
Ad. 3
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2022 rok.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego 
proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXIII/215/22
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 4
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2022-2031.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Kozioł – program odnawialnych źródeł energii to kiedy on ruszy u nas?
P. Wójt – program odnawialnych źródeł energii jest w trakcie realizacji. Większość tego 
programu jest już zrealizowana, natomiast pozostały do realizacji instalacje, które można 
sfinansować z oszczędności po przetargowych jakie w wyniku pierwszego przetargu udało
się uzyskać. I w tej chwili jesteśmy na etapie łącznie ze wszystkimi gminami, 
przypominam, że Gmina Polanice jest liderem jesteśmy na etapie wyboru oferenta, który 
będzie te dodatkowe instalacje wykonywał . przypominam, że na terenie naszej gminy jest 
11 instalacji fotowoltaicznych do wykonania i oczywiście należy jeszcze zaznaczyć, że 
zgodnie z przepisami te osoby, które zawrą umowę z jednostką samorządu czyli z Gminą 
na realizacje takiego zadania będą mogły się rozliczać na tych starych zasadach, czyli 
ilość energii wprowadzonej do sieci danej instalacji będzie można sobie w całości 
odzyskać. Przypominam, że od 1 kwietnia zmieniają się jakby zasady, że ilość energii 
wprowadzona do sieci będzie jakby kupowana przez zakład energetyczny, następnie to co
będzie potrzebne temu beneficjentowi, odbiorcy będzie musiał sobie kupić od Rejonu 
Energetycznego czyli tutaj będzie to mniej korzystne bo będzie różnica w cenie. Natomiast



jeszcze raz podkreślam, że te dodatkowe instalacje, których na terenie naszej gminy jest 
do wykonania jeszcze 11 one będą liczone oczywiście jeżeli zdążymy podpisać umowy z 
gminą, będą rozliczane według starych zasad.
P. Kozioł – myślałem, że będzie jeszcze jeden etap.
P. Wójt – nie, nie będzie to już jest końcówka
P. Bolon – czy będą się jeszcze mogły dopisać chętne osoby?
P. Woj – nie w tej chwili to są już osoby zakwalifikowane, chyba żeby ktoś zrezygnował z 
tych osób, które sa na liście to może na to miejsce ktoś następny. Wiem, że są osoby, 
które się jeszcze dopytują i które się jeszcze zgłaszają. Natomiast jeśli chodzi o zgłoszenie
to oczywiście trzeba zgłosić do Rejonu Energetycznego. Jeżeli te umowy będą już 
podpisane to oczywiście my jako Gmina będziemy to pilotować, żeby dopilnować tego 
zgłoszenia, żeby dopilnować wszystkich tych czynności, które pozwolą się właśnie tym 
ostatecznym odbiorcom rozliczać według starych korzystniejszych zasad.
P. Przew. – w związku z tym ,że to po staremu jak jest to żeby była jasność to umowa na 
jaki okres jest podpisana z zakładem energetycznym.
P. Wójt – normalna umowa na czas nieokreślony. Umowa jest na tych samych zasadach to
tylko rozliczenia będą inne, natomiast rozliczenia dostarczanej energii do sieci będą się 
zmieniały na mniej korzystne. Tak że tutaj to nic się praktycznie nie zmienia proszę 
Państwa oprócz tego, że jeśli chodzi o rozliczenie to te osoby będą płaci mniejsze 
rachunki wynikające z funkcjonowania  fotowoltaiki.
P. Bolon – pod warunkiem jeszcze, że zdąży się podpisać umowę.
P. Wójt – no tak oczywiście, mam nadzieje a przynajmniej tak to na ostatnim spotkaniu 
było mówione w Urzędzie Miasta i Gminy w Połańcu z przedstawicielami wszystkich gmin, 
w którym uczestniczyłam, na którym były osoby, które prowadza ta inwestycje ze strony 
Połańca również prawnik z Połańca był przy tym no i wszystko wskazuje na to 
przynajmniej na dzień dzisiejszy, że ten termin jest możliwy do utrzymania.
P. Przew. – czy ktoś jeszcze ma pytania? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXIII/216/22
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2022-2031.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 5
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Łubnice w 2022 r.
Tu bym prosił może Pana Sekretarza by wyjaśnił o jakie podmioty chodzi co było 
pozytywnie zaopiniowane.



P. Sekretarz – mamy obowiązek oczywiście takie regulaminy opiniować i opiniuje to 
Powiatowy Lekarz Weterynarii a także wszystkie Koła Łowieckie, które działają na terenie 
danej gminy. Wszystkie te opinie otrzymaliśmy pozytywne. Ten regulamin ochrony zwierząt
corocznie jest zatwierdzany i wielkich tam zmian nie ma bo jest to związane z tym, że jest 
dostosowany do warunków i przepisów pranych jakie nas obowiązują. Chcę tylko dodać, 
że jest to dość kosztowne bo jeśli chodzi o bezdomność psów to koszt odłowienia i 
przejęcia psa przez schronisko, to jest na dzień dzisiejszy odłowienia 100 zł a przyjęcia do
schroniska 2000 zł, tak że jest dość kosztowne.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego 
proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXIII/217/22
w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łubnice w 2022 r.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 6
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości na własność Gminy Łubnice.
Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Kozioł – ta działka to ile będzie kosztowała?
P. Wójt – na dzień dzisiejszy trudno powiedzieć, bo procedura jest taka, że zlecamy 
wycenę biegłemu rzeczoznawcy no i na podstawie tej wyceny przeprowadzana jest 
procedura zakupu działki czyli sporządzenia aktu notarialnego. Tak, że zgodnie z 
przepisami jakie obowiązują rzeczoznawców majątkowych wykonując taki operatu 
szacunkowy rzeczoznawca porównuje średnie ceny jakie są na danym terenie i przyjmuje 
taką wartość stosowną do powierzchni działki.
P. Przew. – czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXIII/218/22
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na własność Gminy Łubnice.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
Ad. 7
 



P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalania wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika OSP.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego 
proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Przewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXIII/219/22
w sprawie ustalania wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika OSP.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 8
 
P. Przew. – proszę Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania z 
działalności Komisji w 2021 roku
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła następujące sprawozdanie:
W roku 2021 odbyło się 17 posiedzeń Komisji Rewizyjnej. Spośród nich 11 to posiedzenia 
wspólne z Komisją Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa, a 6 to posiedzenia oddzielne.
Posiedzenia Komisji Rewizyjnej dotyczyły:
- ustalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej w roku 2021,
- kontroli wydatków związanych z realizowanymi przez gminę w roku 2020 inwestycjami,
- kontroli wydatkowania w roku 2020 funduszu sołeckiego,
- kontroli gminnej oczyszczalni ścieków,
- rozpatrzenie sprawozdania finansowego  z wykonania budżetu za rok 2020  wraz 
z  opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu
- kontroli wykonania budżetu za I półrocze 2021 roku.
Posiedzenia wspólne z Komisją Finansów, Rozwoju  Gminy i Rolnictwa dotyczyły 
następujących zagadnień:
- rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy,
- zapoznanie z finansami szkół na terenie Gminy Łubnice,
- likwidacji lub zmniejszenia stopnia organizacji Szkoły Podstawowej w Budziskach,
- zapoznanie z projektem budżetu na 2022 rok,
-  opiniowania projektów uchwał wynikających z bieżących zadań Gminy.
 
Ad. 9
 
P. Przew. – proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa o 
przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji w 2021 roku
P. Gromny  Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa przedstawił 
następujące sprawozdanie:
1.     W minionym 2021 roku odbyło się  17 posiedzeń Komisji w tym
  posiedzeń 11 wspólnych z Komisją Rewizyjną.



2.         Na w/w posiedzeniach opiniowano i rozpatrywano sprawy bieżące przekazane 
Komisji przez Radę Gminy oraz sprawy przedkładane przez członków Komisji. Pracowano
nad projektami uchwał.

3.     Przyjmowano i rozpatrywano podania i wnioski złożone przez mieszkańców gminy 
oraz członków rady.

4.     Zapoznano się, analizowano i omawiano zadania związane z wydatkowaniem 
środków  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii.

5.     Zapoznano się z różnymi projektami uchwał, a szczególnie budżetowymi i wydano 
opinie w ich sprawie.

6.     Zapoznano się również z uchwałami w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w
Kielcach na realizację zadania : „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami, 
pompowniami ścieków
ich zasilaniem energetycznym dla miejscowości Orzelec Duży, Łubnice,  Łyczba, 
Przeczów, Grabowa, Orzelec Mały, Beszowa, Góra, Borki, Wilkowa, Wolica,  ”

7.     Zapoznano się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2020 rok oraz za I 
półrocze 2021 roku.

8.     Zapoznano się z uchwałami w sprawie remontu dróg gminnych zniszczonych przez 
deszcze nawalne.

9.     Zapoznanie się z uchwałą w sprawie przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej 
w Budziskach (1-3 + Przedszkole).

10.                       Zapoznanie się z uchwałami podatkowymi i ich stawkami na 2022 rok 
oraz zaopiniowano w/w uchwały.

11.                        Zapoznano się z uchwałami – opłat za odpady komunalne od 2022 roku 
na terenie Gminy Łubnice oraz zaopiniowano w/w uchwały.

12.                       Zapoznanie się z uchwałą ustalenia wysokości diet dla radnych Rady 
Gminy Łubnice oraz zaopiniowano w/w uchwałę.

13.                       Zapoznanie się z uchwałą w sprawie ustalenia diet dla Sołtysów z terenu
Gminy Łubnice oraz zaopiniowano w/w uchwałę.

14.                       Zapoznanie się z uchwałą w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 
Gminy Łubnice oraz zaopiniowano w/w uchwałę.

15.                       Przed końcem roku 2021 zapoznano się z projektem budżetu gminy na 
2022 rok oraz zaopiniowano w/w projekt.

16.                       Zapoznanie się z Raportem – z działalności Zespołu ds. poprawy 
bezpieczeństwa powodziowego na obszarze dorzecza Wisły w rejonie „Wisła 
Sandomierska”.

 
Ad. 10
 
P. Przew. – proszę Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie 
sprawozdania z działalności Komisji w 2021 roku.
P. Kowalska Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  przedstawiła następujące
sprawozdanie:



W minionym 2021 roku odbyło się 3 posiedzenia Komisji. Na pierwszym posiedzeniu 
komisja zapoznała się z petycjami w sprawie podjęcia uchwały o równym traktowaniu 
obywateli. Sprawa dotyczyła masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2.
Komisja stwierdziła, że Rada Gminy nie jest władna do podejmowania takich uchwał i 
postanowiła skierować petycje zgodnie z właściwością Radzie Ministrów.
Co zostało uczynione stosowną uchwałą Rady Gminy.
Drugie posiedzenie dotyczyło opracowania sprawozdania z działalności Komisji w roku 
poprzednim oraz opracowania planu pracy na rok bieżący.
Tematem trzeciego posiedzenia było rozpatrzenie skargi dotyczącej pracy Dyrektorki 
Publicznej Szkoły im. Wojciecha Skuzy w Łubnicach, która wpłynęła z Kuratorium Oświaty 
w Kielcach.
Ponieważ skarga nie była podpisana w związku z czym z powodu braku strony 
postepowania, Komisja pozostawiła skargę bez rozpatrzenia.
 
 
Ad. 11
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 
stałych Komisji Rady Gminy Łubnice na 2022 rok.
Następnie poprosił poszczególnych Przewodniczących o przedstawienie planów pracy na 
2022 rok.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę.  Przechodzimy 
do głosowania.

Uchwała Nr XXXIII/220/22
w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Łubnice na 2022 rok.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 12
 
Brak interpelacji.
 
Ad. 13
 
Brak odpowiedzi na interpelacje.
 
Ad. 14
 
P. Przew. – wolne wnioski i informacje. Proszę bardzo jak ktoś ma jakieś sprawy to proszę 
zgłaszać.
P. Soja – chodzi mi o zgłoszenie słupa telekomunikacji jest bardzo pochylony na drogę 
powiatową to jest w Szczebrzuszu słup nr 5, co raz bardziej się pochyla. Poza tym też przy
drodze gminnej w Szczebrzuszu poucinane są kable i one tak wiszą i bardzo to 
nieestetycznie wygląda na wszystkich słupach telekomunikacji ale głownie to chodzi 
właśnie o tą 5.
P. Bolon – czy można by zaprosić kogoś z Zarządu Dróg Powiatowych? Takie różne 
usterki są na drogach



P. Przew. – będzie taka możliwość proszę Państwa, jest ten czas teraz taki szczególny 
covidowy i każdy się izoluje. Jeśli są jakieś ważne sprawy to można zaprosić.
P. Kozioł – zaprosić i zobaczymy jaki będzie odzew.
P. Przew. – jeśli coś jest pilnego to można zgłosić telefonicznie a jeśli można to jeszcze 
odłożyć na jakiś czas to być może, że na następną sesję trochę ten covid minie.
P. Szymański – ja się chciałem zapytać o rewitalizację. W poprzednim roku została 
przerwana. Projektant robi zmiany w projekcie jakieś i chciałem zapytać kiedy zostaną 
wznowione te prace a jak zostaną wznowione to czy wykonawca zdąży wykonać w 
terminie, czy nie będzie potrzebna na przykład zmiana umowy ?
P. Wójt – jeśli chodzi o projekt rewitalizacji miejscowości Łubnice to zgodnie ze złożonym 
wnioskiem i podpisaną umową czas realizacji jest do 2023 roku. Oprócz Parku Lipiny są 
jeszcze inne zadania, które jeszcze są przed nami do realizacji. Jest jeszcze przebudowa 
drogi w kierunku Orzelca, jest wykonanie oświetlenia ulicznego i jest jeszcze monitoring. 
Natomiast jeśli chodzi o sam Park Lipiny to oczywiście prace są w toku teraz oczywiście 
ze względu na chociażby warunki atmosferyczne przez okres zimowy nie są prowadzone 
żadne prace, natomiast te wszystkie rzeczy, które wprowadził swoją decyzją konserwator 
zabytków, które należy wykonać, a które  pojawiły się w wyniku prowadzonych prac na 
obiekcie to jesteśmy w trakcie ich realizacji. Póki co termin realizacji tego zadania nie 
wydaje się zagrożony, bo wykonawcy też zależy na tym proszę Państwa, patrząc na 
inflację, to jemu też zależy na tym żeby to jak najszybciej skończyć. Natomiast wszelkie 
procesy, które są takie administracyjne, decyzyjne wiadomo, że one muszą też trwać, te 
wszystkie uzgodnienia, zmiana dokumentacji, musieliśmy uzyskać zgodę inspektora 
budownictwa ze starostwa, że to nie wymaga zmiany pozwolenia na budowę te prace 
dodatkowe, które będą prowadzone, jak również zmienić kosztorysy. Trzeba jeszcze 
powiedzieć, że w związku z tym te dodatkowe zadania narzucone przez konserwatora 
zabytków będą wymagały dodatkowych środków finansowych. Tak, że jak by wartość tego 
zadania również będzie wyższa w związku z tym musi ten, który wykonywał dokumentację
musi opracować kosztorys tych prac dodatkowych no i musi również kosztorys tych prac 
dodatkowych wykonać wykonawca tego obiektu. Tak, że odpowiadając kotko na to 
pytanie, które Pan zadał na chwilę obecną wydaje się, że termin realizacji tego zadania 
Rewitalizacja miejscowości Łubnice nie jest zagrożony. Natomiast jeżeli jesteśmy proszę 
Państwa w punkcie informacje i wolne wnioski to właśnie i korzystając z tego, że jest 
przekaz na bieżąco posiedzenia naszej Rady chcę poinformować, że 23 lutego czyli w 
przyszłym tygodniu to chyba jest środa o godzinie 16-tej w Centrum Kultury odbędzie się 
spotkanie w sprawie koncepcji rozbudowy drogi krajowej nr 79 na odcinku Połaniec – 
Słupia z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Kielcach 
oraz z projektantami. Na to spotkanie serdecznie zapraszamy również mieszkańców, 
którzy są bezpośrednio zainteresowani przebiegiem rozbudowywanej drogi. Wszelkie 
sugestie, wnioski, które były składane na piśmie i drogą e-mailową i telefonicznie i poprzez
Państwa jako radnych i poprzez Sołtysów i poprzez mieszkańców one wszystkie zostały 
zebrane w referacie inwestycji i przekazane do projektanta, również te nasze ogólne uwagi
ze strony Gminy, również te szczegółowe dotyczące zjazdów dotyczące ekranów, 
dotyczące dróg technicznych i w tej chwili są one przedmiotem jakby opracowywania 
przez projektantów i przez Generalna Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad i na tym 
spotkaniu wszystkie te wątpliwości i sugestie mieszkańców znajda swoja odpowiedź. 
Myślę, że tutaj już przedstawiciele Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz 
przedstawiciele projektantów będą mogli powiedzieć co jest możliwe do realizacji, co jest 
nie możliwe ze względu na obowiązujące przepisy, w jaki sposób to będzie przebiegało. A 
więc proszę Państwa bardzo serdecznie zapraszam do udziału w tym spotkaniu Państwa 
jako Radnych wszystkich, będziemy również dzwonić do Państwa Sołtysów żeby o tym 
wiedzieli, no i oczywiście wszystkich mieszkańców, którzy są tym zainteresowani. Będą 
także na tablicach ogłoszeń rozwieszone ogłoszenia w celu przypomnienia i 



poinformowania mieszkańców o tym spotkaniu. A więc serdecznie zapraszam do udziału w
takim spotkaniu. Przypominam jeszcze raz 23 luty godzina 16 w Centrum Kultury w 
Łubnicach.
P. Gromny – ja bym miał taka uwagę odnośnie oświetlenia ulicznego w Słupcu od nr 1 do 
sklepu, ta sytuacja się powtarza już chyba od 2019 roku. W zeszłym roku świeciło się 
przez tydzień czasu w dzień. Wczoraj byłem w sklepie, dzisiaj jadąc tez do Urzędu świeci 
się w dalszym ciągu od nr 1 do sklepu, tak że może by wystąpić z pismem do Zakładu 
Energetycznego w Staszowie żeby oni to urządzenie wymienili albo coś zrobili żeby się 
sytuacja nie powtarzała.
P. Przew. – czy ktoś z Państwa chce jeszcze zabrać głos? Nie widzę. Proszę Państwa ja 
również informacyjnie dostałem pismo z Urzędu Gminy dotyczące sposobu 
opracowywania sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
jednostki samorządu terytorialnego. Jest tu taka tabelka jeśli ktoś z Pań i Panow Radnych 
jest zainteresowany to w obsłudze rady to u Pani Heni jest można se zawsze przyjść 
zobaczyć. W tej tabelce jest zawarte: stopień awansu zawodowego: nauczyciel stażysta, 
kontraktowy, mianowany, dyplomowany, wskaźniki określone w art. 30 ust. 3 Karty 
Nauczyciela, średnie wynagrodzenie, średnioroczna liczba etatów ustalana dla okresów 
obowiązywania poszczególnych kwot bazowych. Tak, że można się z tym zapoznać. Czy 
są jeszcze jakieś pytania?
P. Szałach – padają pytania od rodziców w sprawie nauczyciela historii w szkole w 
Łubnicach, bo nauczyciel od historii jest na wolnym ponad rok a za niego nie ma 
zastępstwa jakby stałego tylko uczą nauczyciele od innych przedmiotów o innym profilu, 
czemu od ponad roku nie ma zatrudnionego nauczyciela stałego na ten przedmiot? 
Nauczyciel od WF uczy historii, po prostu ludzie mnie zaczepiają i zadają takie pytanie. 
Rozumiem jak miesiąc choruje ale tu to już ponad rok.
P. Wójt – rozeznamy sytuację i tu odpowiemy, bo rzeczywiście jeśli jest taka długo trwała 
choroba to i zastępstwo powinno być stałe. Natomiast generalnie jest różnie ze 
znalezieniem osoby czyli nauczyciela o odpowiednich kwalifikacjach czy odpowiednim 
kierunku ale na pewno ta uwaga zostanie rozpoznana i będziemy się starali żeby te głosy 
rodziców uwzględnić. Będę rozmawiać z Panią Dyrektor.
P. Szymański – czy w naszej gminie powstanie jak na przykład w sąsiedniej tak zwany 
PSZOK – Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych.
P. Wójt – proszę Państwa czy powstanie PSZOK, jak Państwo wiedzą myśmy się 
zadeklarowali podejmując stosowną uchwałę do tego, że Punkt Selektywnej Zbiórki 
Odpadów Komunalnych jest dla mieszkańców naszej Gminy w Rzędowie w tej spółce, do 
której my należymy jako Gmina. Więc jeżeli zostaną proszę Państwa wyasygnowane 
odpowiednie środki to możemy zastanawiać się nad stworzeniem takiego punktu na 
terenie naszej gminy ale nie wydaje mi się żeby to było ekonomicznie uzasadnione 
dlatego, że taki punkt to jednak wymaga dosyć dużych pieniędzy musi być obsługa i musi 
być odpowiednio zabezpieczony, musi spełnić określone wymogi związane z ochroną 
środowiska w związku z tym są to dość duże wydatki. Tak, że jeśli Państwo dodacie do 
wniosku przy planowaniu kolejnych budżetów, że np. jest to zadanie bardzo ważne, 
priorytetowe no to można wtedy się zastanawiać czy cos takiego tworzyć. Póki co Punkt 
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych dla naszych mieszkańców znajduje się w 
Rzędowie tam można dostarczyć te odpady i oczywiście podając, że jest się mieszkańcem
Gminy Łubnice za dostarczone odpady się nie płaci jedynie trzeba wykazać ten trud, że 
trzeba ten odpad dowieźć do Rzędowa.
P. Przew. – czy ktoś z Państwa chce jeszcze zabrać głos? Nie widzę. Ja mam jeszcze 
takie pytanie do Pani Wójt ponieważ słyszy się, że na terenie gminy Połaniec dąży się do 
tego żeby rejestracje samochodów były właśnie tutaj. Czy by nie było takiej możliwości 
oczywiście za porozumieniem żebyśmy mogli też w tym Połańcu rejestrować?



P. Bąk – ale to ma być na obie gminy
P. Szymański – ma być oddział
P. Bąk – ale dedykowany dla mieszkańców i Połańca i gminy Łubnice.
 
P. Przew. – czy ktoś z Państwa chce jeszcze zabrać głos? Nie widzę. Dziękuje wszystkim 
za przybycie zamykam dzisiejsze obrady.
 
 
Sesja trwała  1 godzinę i 30 minut.
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.
 
 
Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy
Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


